
 

 

        

Protokół nr XII/2024 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

                                                                                                                                                           

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 14:30, zakończono o godz. 18:05.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Sebastian 

Łukasiewicz. Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, mieszkańców, zaproszonych 

gości oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 10 radnych; nieobecni: Adam Bełczącki, 

Grzegorz Marszałek, Adrian Skibicki, Krzysztof Śliwowski, Dorota Urbańczyk.    

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie budżetu Gminy Lądek-Zdrój na 2025 rok; 

b) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2025-

2037; 

c) w sprawie wprowadzenia programu Mieszkanie za remont; 

d) w sprawie ustalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej Lądka-Zdroju na rok 2025; 

e) w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2025.  

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

4. Oświadczenia, wnioski radnych. 

5. Zamknięcie obrad.         

                                                                               

Poddano pod głosowanie protokół nr X/2024 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 28 

listopada 2024 r. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych; radni przyjęli protokół - 10 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

 

Poddano pod głosowanie protokół nr XI/2024 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju z dnia 16 grudnia 2024 r. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych; radni przyjęli 

protokół - 10 głosów „za” - jednogłośnie. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju poinformował o proponowanych 

zmianach w porządku obrad.  

Przewodniczący przedstawił pierwszy wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez 

dodanie w części II, w pkt 2 w bloku uchwał podpunktu f) projekt uchwały w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2025 r.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu wzięło udział 10 radnych; 10 

głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił kolejny wniosek w sprawie zmiany porządku 

obrad poprzez dodanie w części II, w pkt 2 w bloku uchwał podpunktu g) projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2024 r.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu imiennym wzięło udział 10 

radnych; 10 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony. 

 

Część II. 

 

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

Na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju obecni byli Kierownicy jednostek organizacyjnych 

Gminy Lądek-Zdrój: Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Lądku-Zdroju Pani Małgorzata 

Pajor; Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Lądku-Zdroju Pani Lidia Achrem; Pani Danuta 

Wójtowicz-Robak Dyrektor Przedszkola w Lądku-Zdroju.  

Radni mieli możliwość zadawania pytań Kierownikom poszczególnych jednostek. Pytania 

zadawali: Radny Krystian Takuridis, Radna Barbara Szajnocha, Radny Łukasz Krysa, Radny 

Przemysław Marciniak. 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie budżetu Gminy Lądek-Zdrój na 2025 rok  

Głos zabrał Skarbnik Gminy Pan Artur Michałuszek i omówił treść autopoprawki do projektu 

budżetu na 2025 r.  

Rozpoczęła się dyskusja dotycząca projektu budżetu, w której głos zabrali: Radny Krystian 

Takuridis, Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Łukasiewicz.  

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem autopoprawki do projektu budżetu Gminy 

Lądek-Zdrój na 2025 rok, w głosowaniu imiennym wzięło udział 10 radnych; 10 głosów „za” 

- jednogłośnie. Autopoprawka została przyjęta.   

 

Przewodniczący Rady poprosił o opinie poszczególnych Komisji Rady Miejskiej. 



Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krystian Takuridis poinformował, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał o opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu.  

Głos zabrał Skarbnik Gminy, który poinformował, że opinia wpłynęła dosłownie przed chwilą. 

Pan Skarbnik odczytał uchwałę składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

zgodnie z którą opinia w sprawie przedłożonego projektu budżetu Gminy Lądek-Zdrój na rok 

2025 jest pozytywna z zastrzeżeniami. 

 

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis, który odnosząc się do treści opinii zwrócił uwagę na 

fakt, że Regionalna Izba Obrachunkowa zaleciła dokonanie ponownej analizy projektu budżetu.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minut przerwy w 

obradach.  

 

Po wznowieniu obrad Skarbnik Gminy przedstawił radnym dodatkowe dane uwzględniające 

m.in. wysokość darowizn oraz innych przychodów Gminy.  

 

Ponownie rozpoczęła się dyskusja dotycząca projektu budżetu, w której głos zabrali: Radny 

Przemysław Marciniak, Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Łukasiewicz. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 10 radnych; 10 głosów 

„za” - jednogłośnie.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XII/59/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 

2025-2037 

 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu. 

Głos zabrał  Skarbnik Artur Michałuszek i odczytał uchwałę składu orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, zgodnie z którą opinia w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2025-2037 jest pozytywna z zastrzeżeniami. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinie Komisji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 



Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krystian Takuridis poinformował, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 10 radnych; 10 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XII/60/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) w sprawie wprowadzenia programu Mieszkanie za remont 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował że projekt uchwały jest autorstwa grupy 

radnych.  

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis, który omówił główne założenia projektu uchwały.  

O udzielenie głosu poprosił Zastępca Burmistrza Kazimierz Szkudlarek, który zaproponował, 

aby dokonać zmian w § 6 projektu uchwały, tak by ujednolicić zapisy w stosunku do 

obowiązującej uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Lądek-Zdrój.  

Uwzględniając te uwagi Radny Krystian Takuridis przedstawił treść autopoprawki.  

 

Rozpoczęła się dyskusja nad pozostałymi zapisami w projekcie uchwały, w której głos zabrali: 

Zastępca Burmistrza, Radca Prawny, Radny Grzegorz Weber.  

 

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały, w 

głosowaniu imiennym wzięło udział 10 radnych; 9 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Autopoprawka została przyjęta.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 10 radnych; 9 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XII/61/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie ustalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej Lądka-Zdroju na rok 2025 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił krótko projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 10 radnych; 10 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XII/62/2024, która stanowi załącznik do 



protokołu z sesji. 

 

e) w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2025 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krystian Takuridis poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały takim kształcie.  

Głos zabrał Radca Prawny sygnalizując, że na przyszłość warto określić również zakres 

kontroli w projekcie uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 10 radnych; 10 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XII/63/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2025 r. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 10 radnych; 10 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XII/64/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja nie opiniowała tego projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 10 radnych; 10 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XII/65/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Zastępca Burmistrza Lądka-Zdroju Kazimierz Szkudlarek przedstawił radnym bieżące 

informacje dotyczące funkcjonowania Gminy Lądek-Zdrój. W swojej wypowiedzi poruszył 

m.in. kwestie takie jak: remont szkoły podstawowej po powodzi; remont sali gimnastycznej 

LO, problemy związane z relokowanymi mieszkańcami, planowane inwestycje.  

Radni mieli możliwość zadawania pytań.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Oświadczenia, wnioski radnych.  



 

 

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis i zadał pytania dotyczące m.in.: opiniowania statutu 

szkoły przez organ prowadzący, wymiany koszy ulicznych na metalowe, gromadzenia liści z 

parku na placu LUK, udrożnienia kanału koło Pl. Staromłyńskiego, wniosków o umorzenie 

podatków. Na zakończenie swojej wypowiedzi Radny Takuridis zaproponował, żeby Pan 

Burmistrz przedstawił radnym ramowy plan odbudowy Gminy Lądek-Zdrój po powodzi.   

 

Głos zabrała Radna Barbara Szajnocha, która zapytała o zasady funkcjonowania PSZOKU.  

 

Głos zabrał Radny Przemysław Marciniak, który poruszył kwestię uruchomienia ruchu 

samochodowego na moście przy ul. Paderewskiego. 

 

 Głos zabrała Radna Dorota Kondracka, która zapytała o uszkodzone latarnie na ul. 

Kościelnej.  

 

Głos zabrał Radny Grzegorz Weber, który zwrócił uwagę na potrzebę zamontowania 

dodatkowego oświetlenia na moście złotostockim.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o przewidywany termin rozpoczęcia prac przez 

Powiat Kłodzki na moście przy Barbarze.  

 

Rozpoczęła się dyskusja dotycząca usuwania skutków powodzi na terenie Gminy Lądek-Zdrój. 

Na pytania radnych odpowiadał Zastępca Burmistrza Lądka-Zdroju Kazimierz Szkudlarek.   

 

Na zakończenie obrad Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że czeka na 

kandydatury radnych do uczestniczenia w pracach Komitetu Rewitalizacji.  

Przewodniczący Rady złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżającego się Nowego Roku.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

5. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian 

Łukasiewicz zakończył obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała: 

Emilia Pilarska 

         (-)  

 

 



 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 30-12-2024 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   30 grudnia 2024 r. 

 


